



香港中文大學合唱團 The Chinese University of Hong Kong Chorus

音樂總監兼指揮：朱振威  
Music Director & Conductor: Leon Chu



18/4  
2024

星期四 Thursday  
晚上八時 8:00pm

香港中文大學  
崇基學院禮拜堂  
Chung Chi College Chapel, CUHK

校園音樂會 Campus Concert

# 清唱經典

*A Cappella Masterpieces*



免費入場 不設劃位  
Free Admission, Free Seating

立即掃描索取門票  
Scan and reserve your seat!

純粹人聲唱出一夜經典

Timeless classics SOLELY by human voice!



### 清唱經典 A Cappella Masterpieces

一別多年，中大合唱團終於能夠重返崇基禮拜堂，為中大教職員生及校外音樂愛好者送上免費校園音樂會《清唱經典》，演唱從文藝復興到現代無伴奏作品。適逢奧地利交響樂大師布魯克納誕生200周年，我們特意挑選了四首出自其手筆的合唱小品，讓大家認識布魯克納的另一面。演出將輔以粵語現場講解，助你欣賞這些作品的精妙之處。4月18日，歡迎你穿過杜鵑盛放的小路，來到崇基禮拜堂欣賞《清唱經典》。

The CU Chorus is finally returning to Chung Chi Chapel to present a free campus concert, **A Cappella Masterpieces**, for members of the CUHK and local music enthusiasts. Join us as we showcase a captivating repertoire of unaccompanied vocal works, spanning from the Renaissance to the modern era. To celebrate the 200th birth anniversary of Anton Bruckner, the Austrian symphonic master, we have selected four short choral pieces that reveal a different side of his talent. Along with live Cantonese introductions, audiences could gain a more in-depth appreciation of the music. Please reserve the night on 18th April for the extraordinary musical experience!

### 節目 Programme

- Anton Bruckner: Pange Lingua
- Anton Bruckner: Dir, Herr, dir will ich mich ergeben
- Anton Bruckner: Du bist wie eine Blume
- Anton Bruckner: Locus iste
- Giovanni Pierluigi da Palestrina: Sicut cervus
- Giovanni Pierluigi da Palestrina: Super flumina Babylonis
- Andreas De Silva: Nigra sum sed formosa
- Claudio Monteverdi: Cantemus laeti quae Deus efficit
- Ola Gjeilo: Ubi caritas
- Ola Gjeilo: Northern Lights
- Arvo Pärt: Solfeggio
- Arvo Pärt: Magnificat

節目或會更新，敬請留意本團社交媒體及網站  
Programmes might be subject to change, please refer to our social media and webpage for latest updates

### 追蹤我們 Follow us



Linktree  
一掃接通我們所有社交媒體及欣賞我們的過往演出  
Get everything in one QR code!

### 香港中文大學合唱團 The Chinese University of Hong Kong Chorus

音樂總監兼指揮：朱振威  
Music Director & Conductor: Leon Chu

中大合唱團於1972年由一班中大學生自發成立，現任音樂總監兼指揮為朱振威。中大合唱團藉著多個廣受歡迎而內容多元化的主題節目，為本地合唱團開拓曲目發揮影響力。而合唱團亦曾多次與中國內地及東南亞各地合唱團作音樂交流，近年更獲邀參與多次本地及海外音樂節的大型演出。

合唱團亦積極推動香港合唱創作，為建立富香港色彩的合唱作品而努力。2014年，合唱團推出首張商業錄音專輯《春風吻上我的臉——冉天豪合唱作品選》，由現代音像發行，更榮獲《IFPI香港唱片銷量大獎2014》全年「最暢銷古典、戲曲唱片」之一。2019年8月推出第二張全粵語作品專輯《唱自己的歌》，亦在數碼音樂平台發行錄音，並出版樂譜，繼續推廣香港粵語合唱音樂。

The Chinese University of Hong Kong Chorus was founded in 1972 by a group of CUHK students. With Leon Chu as the current Music Director and Conductor, the Chorus presents a range of diversely-themed performances, making an influence to broaden the horizons of the local choral music scene. The Chorus has constantly engaged in exchange activities with choirs in the mainland China and Southeast Asia. In recent years, the Chorus was invited to various large-scale performances in local and overseas music festivals.

CU Chorus has been actively commissioning new works by Hong Kong composers, so as to develop a unique and local voice in Hong Kong choral music. In 2014, the Chorus released its first commercial album <Spring Breeze Kisses My Face — The Choral Music of Jan Tien-hao> on The Modern Audio label, to such popular acclaim that it is awarded as one of the Best Sales Releases (Classical and Operatic Works Recording) in the IFPI Hong Kong Top Sales Music Award 2014. The second Album <Sing Our Own Song> was released in 2019. With further recordings released on digital music platforms, and publications of choral sheet music, CU Chorus strives to promote Hong Kong Cantonese choral music.



座位有限，先到先得，建議提早二十分鐘準備入場。  
Limited seats available on a first-come-first-served basis. We recommend the audience to arrive 20 minutes in advance for better seats!

非「中大通」持有人須於校園入口登記；校友出示中大圖書證或校友信用卡可直接進入。  
Visitors without a CU Link card are required to register at the campus entrance. Alumni can enter by presenting their CUHK Library Cards or CUHK Alumni Credit Cards at the campus entrance.